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▪ Fortsatt fokus på barn- och ungdomsverksamheten. Rekrytera fler, behålla alla. 

▪ Fortsätta och utöka arbetet kring vår värdegrund. 

▪ Arrangera sommarläger. 

▪ Driva projektet med asfalterad rullbana och snökanoner på Skidstavallen framåt. 

▪ Fortsätta med prioriterade åtgärder för Skidstavallen. 

▪ Markarbeten och belysning på sprintbanan. 

▪ Fortsätta med träning för vuxenverksamhet samt +65. 

▪ Anordna tävlingar, sommar och vinter. 

▪ Arrangera barmarks-SM i Draghund 2024. 

Preliminär tidplan 2024-25 
Tid Aktivitet Ansvarig 
2024     
Aug Sommarläger 23-25/8 

Planera barnträning 24-25 
Tränarna 
Tränarna  

Uppstart barn- och ungdomsträning 28/8 Tränarna 

Sept Medlemsdag samt bytesmarknad 8/9 
Gavleterrängen 15/9 

Anläggning 
Tävling 

Okt 
 
 
 

Nov 
 
 

Dec 

Föräldrarinfo barnträning 
Utbildningshelg Ulricehamn 
Jädreåslägret 
Draghund barmarks SM 11-13/10 

Medlemsutskick 
Årsmöte 19/11 
Belysning sprintbanan 

Träningsläger Orsa 6-8/12 

Tränarna 
Tränarna  
Tränarna 
Draghunds 

Styrelsen 
Styrelsen 
Anläggning 

Tränarna  
2025 

 
 

Jan/feb Gavleskejten & Gavlesprinten 25-26/1 Tävling 

Mars  Vasaloppsresa 
Gavleloppet (KM) 

Totte&Olle 
Tävling 

Maj Verksamhetsplanering 
Utvärdering säsongen 2024-25 
Verksamhetsplan & budget 

Respektive utskott 
Tränarna 
Styrelsen 

Juni Gavletrailen 6/6 
 

Tävling 
 

   

 

https://skidkamraterna.se/landslagsskola
https://skidkamraterna.se/gavletrailen
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Längdsektionen 
Ungdomsverksamhet 
Vårt största fokusområde är fortsatt barn- och ungdomsverksamheten. Föreningen har under 

de senaste åren haft en stor ökning av antalet aktiva barn och ungdomar och vi siktar på att 

fortsätta den utvecklingen. Ett utökat samarbete med skolor runt om i Gävle samt prova-på-

dagar kommer att attrahera fler ungdomar. Med ett fortsatt fokus på värdegrund och självklart 

fler snödagar kommer vi att kunna behålla de som redan är med.  

För att klara av att hantera en tioprocentig ökning varje år behöver fortsätta utöka vår tränarkår 

och utbilda dessa. Samtliga tränare skall genomgå RF-SISUs och SSFs 

introduktionsutbildningar, samt grundläggande tränarutbildning som minimum. För att utveckla 

och behålla ledare skall klubben stå för anmälningskostnaderna i samband med utbildning 

inom SISU och SSF. Vi vill uppmuntra ungdomar som vill vara med i klubbens verksamhet, 

men ej vill satsa på egen tävlingskarriär, till att bli ungdomsledare och kommer att inkludera 

äldre ungdomar att planera och leda yngre ungdomar. Vi kommer även att ingå i satsning Unga 

ledare. 

Vår satsning Skidor för alla fortsätter och vi kommer även denna vinter att erbjuda fri utlåning 

under träning och tävling, samt säsongshyra för de som vill kunna spontanåka. Intresset har 

varit stort och vi behöver utöka vår skidpark. Detta kommer att finansieras via bidrag samt 

återinvestering av hyresintäkten.  

För våra äldre ungdomar kommer vi även i år att genomföra ett träningsläger i Orsa Grönklitt i 

december. För de yngre kommer ett dagsläger annordnas på Skidstavallen. 

Deltagande i 6-skidan, och tävlingar inom distriktet och i närliggande distrikt. Vi planerar även 

för deltagande i Ski Team Ungdomscup KT13-14, Folksam cup och USM KT15-16. 

Vuxenverksamhet 
Motion 

För att stärka klubbkänslan, engagera och nå fler vuxna medlemmar kommer vi att fortsätta 

med gemensamma träningar. Förra säsongens succé med träningar och teknikkurser på snö 

kommer även de tillbaka med snön. 

+65 

Vår satsning på den äldre generationen kommer att ses över, då det varit svalt intresse. Med 

förhoppning om snö och ett flackare spår med 1.7:an hoppas vi attrahera fler i målgruppen. 

Tävling 

För första gången på länge kommer vi att ha en senior B-åkare som kör för klubben. Wilma 

Rune som avslutade sina studier vid Älsbyns skidgymnasie i våras är tillbaka i Gävle och 

kommer att åka för Skidkamraterna i vinter. En plan för hur vi kan stödja Wilma i sin satsning 

på bästa vis kommer att tas fram under hösten. 
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Draghundssektionen 
Det stora målet för året är självklart de svenska mästerskapen i barmark i oktober. 

Testebodraget barmark utgår p.g.a. SM men kommer igen till vintern. 

Grönt kortkurs kommer att genomföras under året och planering för nya tävlingar hösten 2025 

kommer att göras efter SM. 

Parasportsektionen 
Vår nyaste gren, paraskidåkning, är i uppstartsfasen. Vi jobbar tillsammans med Parasport 

Gävleborg och RF-SISU för att nå ut till målgruppen och berätta att vi finns. Under 

januari/februari kommer vi att anordna prova-på tillfällen, då vi lånar in sitski från Hälsinglands 

Parasport. 

Medlemsutskottet 
Fortsätta arbetet med vår värdegrund. Ungdomsviljan har varit mycket uppskattad och kommer 

att fortsätta, likaså övernattningar och läger. Kommer även se över nya aktiviteter och 

samarbeten. 

Prova-på-dagar och Familjedag för att locka fler att prova längdskidor, stora som små. 

Förra säsongens återkomst med öppen klubbstuga och servering på helger kommer att 

fortsätta. 

Som ett led i att minska administrativa sysslor och en ökad digitalisering kommer vi under 

hösten att flytta vårt medlemsregister till SportAdmin. Genom detta kommer vi att minimera 

den tidigare så tungroddade medlemshanteringen och samtidigt ha möjlighet att öka mervärdet 

för våra medlemmar. 

Ett arbete med att vaccinera klubben mot doping har påbörjats och kommer att fortgå under 

hösten med handlingsplan och utbildningar. 

Genom olika informationskanaler marknadsför vi vår verksamhet och håller våra medlemmar 

informerade om vad som händer i föreningen samt rekryterar fler medlemmar. 

▪ Hemsidan skall uppdateras med nyheter, information om våra olika verksamheter, 

träningstider, tävlingar mm. Under säsong som minst veckovis. 

▪ På föreningens Facebook och Instagram läggs nyheter upp länkade till hemsidan samt 

inlägg vad som sker i föreningen. 

▪ Medlemsutskick – sker under hösten i form av verksamhetsberättelsen samt vid 

enskilda händelser. (Dessa kommer under hösten att flytta över till SportAdmins 

MedlemsApp.) 

Arrangemangsutskottet 
Vi skall arrangera löptävlingarna Gavleterrängen den 15 september och Gavletrailen den 6 

juni, samt vara värd för barmarks SM draghund den 11 till 13 oktober. Under vintern arrangeras 

https://www.facebook.com/GavleSkidkamraterSkidor
https://www.instagram.com/skidkamraterna/
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Gavleskejten och Gavlesprinten helgen 25-26 januari, samt förhoppning om att återuppliva 

Gavleloppet i mars. Därutöver skall vi försöka anordna någon mindre klubbtävling på snö samt 

eventuellt en draghundstävling på snö. 

Vi kommer även denna säsong att vara en av arrangörsklubbarna för den lokala 

klubbserietävlingen 6-skidan.  

Vi kan även stolt meddela att vi i samband med Gavleskejthelgen har fått äran att arrangera 

Distrikts Mästerskapen för Gästrikland. 

Den 18-20 augusti kommer vi att arrangera Stjärna på skidors Landslagsskola, ett 

sommarläger öppet för alla i åldern 8-12. Vår förhoppning är att våra äldre ungdomar vill ställa 

upp som ledare. Vi kommer även att bjuda in andra föreningar både som deltagare och ledare. 

Klubben anordnar traditionsenligt en bussresa till Vasaloppet med övernattning i Sälen. 

Vi kommer att söka efter finansiering för att byta ut våra gamla nummerlappar. Våra 

knytnummerlappar har börjat falla isär och planen är att byta upp oss till nummervästar. Vi 

hoppas även kunna få sponsorer till nya tävlingsdräkter. 

Anläggningsutskottet 
Prioritetsordning spår: 

Vid snöbrist prioriteras vallen, golfen och vägen. Dessa kommer att skyltas upp för att enklare 

hittas. Vid mer snö är sprintbanan, 1.7:an, 2.5:an och 5:an prioriterade. 

Spårarbeten: 

Under hösten pågår stora spårförbättringar med utläggning av ca 400ton grus på sprintbana, 

2,5km och 5,5km. Detta delvis inför draghunds-SM, men även för att skapa bättre underlag 

inför kommande säsongs spårläggning då vi bygger bort våta partier som annars smälter 

spåren underifrån.  

Vi ser även fram emot, med kommunens hjälp, att äntligen få belysning på hela sprintbana, 
vilket kommer att stå klart under hösten. Sprintbanan har även breddats och jämnats till. 
Planen är sedan att under nästa år även får belysning på vårt 1,5km-spår samt att även här 
utföra större insatser på att förbättra spårunderlaget. 
 
Under hösten 2024 kommer vi, tillsammans med kommunen, att avverka längs Igeltjärnsvägen 
och rusta hela vägen och vändplanen. Det kommer att skapa väldigt fina förutsättningar för 
tidig spårläggning även på grusvägen.  
 

Arbetsdagar: 

Under arbetsdagen i augusti kommer fokus att vara förberedelser inför SM, vilket även kommer 

att förbättra våra förutsättningar för övriga tävlingar. Nya staket ska byggas, målet ska breddas 

och nya tidtagningsloopar för mål- och mellantid skall grävas ned.  

Konstsnö, Rullbana & Skidlekplats: 

Klubben skall tillsätta en projektgrupp för att jobba vidare med planerna för att anlägga 

konstsnö, en rullbana och skidlekplats på Skidstavallen. Med fortsatt minskande snötillgång, 
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ser vi ett krav på att i framtiden ha konstsnö på Skidstavallen för att kunna fortsätta bedriva 

skidåkning.  

Anläggning 
Vår anläggning Skidstavallen och dess byggnader kommer att fortsätta underhållas och 

förbättras enligt uppsatt prioriteringslista. 

Klubbstugan 
Vi hyr ut klubbstugan vilket ger bidrag till underhållet. Underhåll och förbättringar kommer att 

genomföras utefter uppsatt prioriteringslista.  

Fjällstugor  
Vi har två andelsveckor vardera i Fjällsätern och Fjällkällan som medlemmar och sponsorer 

kan hyra.  

Klubben 
Samarbeten 
Samarbetet med övriga skidklubbar i distriktet ska ökas på genom distriktets Längdkommitté.  

Intäktsarbete 
Klubbens ekonomi är förhållandevis god, men med en åldrande maskinpark, ökade 

energipriser och en stor anläggning är det av största vikt att en långsiktig plan läggs upp för 

att öka intäkterna. Inkomstbringande verksamheter tillsammans med relationsbyggande 

samarbeten är grundstenarna, men även möjligheter till riktade bidrag kommer att ses över. 

Våra tävlingar är en mycket viktig inkomstkälla och det är viktigt att så många medlemmar som 

möjligt hjälper till vid dessa för att få dem så bra som möjligt och öka i storlek. 

 
 
 
 

Gävle Skidkamraters styrelse, Skidstavallen 2024-06-10 
 

Fredric Lagerström Linda Schönning Olof Höglin 
 

Emma Nilsson Sandra Voest Bjermert Staffan Hemström 
 

Mathias Svärd Petter Hillborg Maria Larsson Henrik Berglund 


